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Verslag wijkavond 11 maart 2019 

 

Opening en welkom 

De voorzitter, Huib Ribbens, heet de wijkbewoners van harte welkom. Zo'n 50 Vreewijkers zijn bij 

elkaar in de Leidse Lente. In een snelle peiling blijkt dat veel aanwezigen al geruime tijd in de wijk 

wonen en er niet weg willen. 

Vorig jaar tijdens de wijkvergadering is een nieuw bestuur aangetreden en de voorzitter somt kort 

op wat er afgelopen jaar allemaal is gebeurd: 

- een geslaagde kunstroute 

- een gezellig viering van Koningsdag 

- een nieuwe editie van de Vreewijker in de bus 

- een zomerborrel bij Gemiva op Vreewijkstraat 4 

- de feestelijke opening van De Ruigte 

- een restyling van de website 

- en de banden met de gemeente zijn aangehaald, zoals bijvoorbeeld met een wijkschouw. 

 

Vaststelling gewijzigd huishoudelijk reglement 

Het Huishoudelijk reglement bleek enigszins gedateerd en heeft daarom een update gekregen. Het 

gewijzigde reglement wordt vastgesteld. 

 

Kascommissie 

Penningmeester Arjan Trommel laat weten dat, zoals ook te lezen in de Vreewijker, er afgelopen 

jaar zo'n 4.000 euro is uitgegeven. De inkomsten en uitgaven zijn gecontroleerd door de 

kascontrolecommissie die bestaat uit de wijkbewoners Joelle Carrere en Ton Veger. Ton Veger 

bevestigt dat de uitgaven zijn gedaan conform de administratie en verleent het bestuur decharge. 

Wijkbewoners die volgend jaar aan de kascommissie willen deelnemen kunnen zich melden bij het 

bestuur.  

 

Groenhoven/Topaz 

Woonzorgcentrum Groenhoven is na 60 jaar uit onze wijk verhuisd. Met een muzikale groet namen 

we afscheid van bewoners en medewerkers. Vanavond nemen we ook afscheid van het bestuur. 

Namens hen is Edwin Kalbfleisch uit de Raad van Bestuur van Topaz aanwezig. Arjan Trommel 

bedankt het bestuur vanuit de werkgroep Groenhoven voor de rol die Groenhoven in de wijk heeft 

gespeeld en voor de constructieve relatie van de afgelopen periode als het gaat om de 

toekomstplannen van het gebouw. Als dank krijgt Topaz het boek over Vreewijk. 

Het bestuur en de werkgroep zijn blij dat Topaz heeft besloten om in de wijk te blijven. Plannen 

hiervoor moeten nog ontwikkeld worden en tot die tijd zal het gebouw mogelijk dienen als tijdelijke 

huisvesting bij verbouwing van andere zorglocaties. Ook wordt gekeken of er in het gebouw 

tijdelijk zorgpersoneel gehuisvest kan worden. In de komende periode zal hierover verder worden 

besloten.  

 

Wijkschouw 

Bestuurslid Corinne den Ouden vertelt hoe zeven wijkbewoners en zeven medewerkers van de 

gemeente op 18 januari door de wijk liepen. Een aantal zaken is inmiddels opgepakt door de 

gemeente. Zo is het net van het voetbalveldje in Oud Hortuszicht gemaakt, zijn de fietshekjes op 

het bruggetje richting de Schelpenkade verder uit elkaar gezet en gaat de Jan van Goyenkade op 

de schop.  

Ook zijn er veel zaken aan de orde geweest waarin we als wijkbewoners zelf iets kunnen doen. 

Denk bijvoorbeeld aan: 

- meer biodiversiteit: als bewoner kun je de gemeente vragen om bijvoorbeeld walkanten 

langs het water minder intensief te maaien. Ook biedt de gemeente de mogelijkheid om 

geveltuintjes in te richten. Bel hiervoor met 14071. 

- problemen met fiets-parkeren: als straat kun je hier gezamenlijk initiatief in nemen om 

meer fietsparkeergelegenheid te regelen. Ook hiervoor bel je 14071. 
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- Er is financiële ruimte bij de gemeente voor wijkinitiatieven. Zo heeft een bewoner in de 

wijk een idee om iets te doen met het stukje groen langs het spoor bij de Rijn en 

Schiekade. De gemeente kan hierbij ondersteunen. 

Er wordt gevraagd naar de uitkomsten van eerdere wijkschouwen. We zien als bestuur zeker 

verandering: we hebben inmiddels een goed contact met de gemeente. Ook zien we dat de 

betreffende ambtenaren zich in toenemende mate bewust is van het feit dat helder communiceren 

belangrijk is. Zij maken hierbij ook gebruik van onze eigen website. 

 

Wijkborrel in juni 

Ter afronding van het plenaire deel kondigt Huib aan dat er op 16 juni weer een wijkborrel komt. 

Houd de website in de gaten! 

 

Ook wijst hij nog op een bijeenkomst op 4 april in de Leidse Lente over spelen in Te Vreewijk.  

 

De ontwikkelingen rond de Humanities Campus stonden niet op de agenda omdat daar de laatste 

tijd weinig over te melden is. Binnenkort is er weer een klankbordgroep waarover verslag zal 

worden gedaan op de website.  

 

De ontwikkelingen op het Haagwegterrein liggen ook al een tijd stil, maar binnenkort start het 

overleg weer. Wijkbewoners die willen meedenken kunnen zich melden bij het bestuur. 

 

Informeel doorpraten aan thematafels 

Aan verschillende tafels vertellen actieve wijkbewoners waar ze mee bezig zijn en waar ze nog hulp 

bij kunnen gebruiken.  

- Viering Koningsdag: er zijn nog vrijwilligers nodig die zorgen voor de viering van 

Koningsdag. 

- Tuinenroute:de eerdere organisatoren zoeken wijkbewoners die het leuk vinden om een 

nieuwe editie van de tuinenroute te organiseren. 

- Groengroep: er is altijd ruimte voor nieuwe vrijwilligers die willen helpen bij het bestrijden 

van de Japanse duizendknoop! 

- Duurzaamheid: onze duurzaamheidadviseur van Ga Goed, Caroline Piet, geeft advies over 

het duurzaam maken van je huis. 

https://www.gagoed.nl/

